

LOUISE BREAU MEMORIAL AWARD

AWARD DESCRIPTION:

The late Mayor Louise Breau of Millville NB was a person of great integrity and never-ending dedication. She worked diligently for the betterment of municipalities in New Brunswick, without thinking of her own gain. Louise was a reliable, sincere and dynamic person who always had a smile and the time to listen. She was a person who wanted to be involved and would help out in any way, no matter how big or small the effort was on her part.

CRITERIA:

This award is presented annually to an elected official (past or present) with a similar spirit of dedication as Louise.



TO MAKE A NOMINATION:

Kindly provide a one-page write-up detailing the nominee's qualifications and explaining why you believe they align with the specified criteria.

Please send your nomination to info@umnbc.ca, using "UMNB 2026 Award Nomination" as the subject line.

**Deadline to submit a nomination is
August 26, 2026 by midnight.**

PRIX COMMÉMORATIF LOUISE BREAU

AWARD DESCRIPTION:

La regrettée Louise Breau, mairesse de Millville N-B, était une personne d'une grande intégrité qui se dévouait sans compter. Elle a travaillé diligemment pour le bien-être des municipalités du Nouveau-Brunswick, sans jamais penser à ses intérêts personnels. Louise était fiable, sincère, dynamique et toujours souriante, et elle prenait le temps d'écouter. Elle était toujours prête à participer. Elle n'épargnait aucun effort, grand ou petit, lorsque venait le temps d'aider.

CRITERIA:

Ce prix est décerné chaque année à un élu (ancien ou actuel) ayant un esprit de dévouement similaire à celui de Louise.



POUR PRÉSENTER UNE CANDIDATURE :

Veuillez fournir un texte d'une page détaillant les qualifications du candidat et expliquant pourquoi vous pensez qu'elles correspondent aux critères spécifiés.

Veuillez envoyer votre candidature à info@umnbc.ca, en indiquant "UMNB 2026 Award Nomination" comme objet.

**La date limite pour soumettre une nomination
est le 26 août 2026 à minuit.**